

Rundschreiben 31/2023 Circular 31/2023



Steve Slavicek, Martin Brown, Dean Olerich, Dan Zahn und Rich Collins nach der Unterzeichnung des Kaufvertrags am 31.08.2023 /

Steve Slavicek, Martin Brown, Dean Olerich, Dan Zahn and Rich Collins after the conclusion of the purchase agreement on 31.08.2023



*Ansicht der Produktionshalle in Green Bay /
View of the production hall in Green Bay*

Übernahme des US-amerikanischen Kupplungsherstellers AISCO

Zum 1. September 2023 hat die RINGSPANN CORPORATION die Geschäftsaktivitäten des US-amerikanischen Kupplungsherstellers AISCO mit Sitz in der Nähe von Green Bay im Bundesstaat Wisconsin übernommen. AISCO ist ein etablierter Lieferant von Gelenkwellen, Zahngelenkspindeln und Zahnkupplungen in den USA und erzielte zuletzt einen Jahresumsatz von 3,5 Mio. USD.

Alle zwölf Mitarbeiter von AISCO wechseln zur RINGSPANN CORPORATION. Die Entwicklung und Produktion aller ehemaligen AISCO-Produkte bleibt im derzeitigen Werk in der Nähe von Green Bay. Die ehemaligen AISCO-Eigentümer Dan Zahn und Martin Brown werden Werksleiter bzw. technischer Leiter für Kupplungen.

Wir wünschen allen neuen Mitarbeitern der RINGSPANN CORPORATION im Werk Green Bay viel Erfolg und Freude bei ihrer Arbeit.

Fabian Maurer
Managing Director RSBH

RSCO Acquisition of USA Coupling Manufacturer AISCO

As of September 1st, 2023 RINGSPANN CORPORATION has taken over the business activities of the USA Coupling manufacturer AISCO which is located near Green Bay in the state of Wisconsin. AISCO is a well-established supplier of universal joints, gear spindles and gear couplings in the USA and has a recent annual turnover of 3,5 MUSD.

All twelve employees of AISCO are changing to RINGSPANN CORPORATION. Engineering and production of all former AISCO products will remain in the current plant near Green Bay. The former AISCO owners Dan Zahn and Martin Brown, will become Operations Manager and Engineering Manager of Couplings, respectively.

We wish all the new employees of RINGSPANN CORPORATION in the Green Bay operations a lot of success and enjoyment with their work.

Rich Collins
President RSCO